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Vragen van het lid Dijkstra (D66) aan de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de bezuiniging in de huisartsenzorg (ingezonden 
3 oktober 2011). 

Vraag 1
Deelt u nog steeds de mening dat een sterke eerstelijnszorg voorkomt dat 
burgers onnodig in de duurdere tweedelijnszorg terechtkomen en dat 
geïntegreerde eerstelijnszorg voor de behandeling van chronisch zieken en de 
uitvoering van eenvoudige ingrepen daarom essentieel is?1 

Vraag 2
Over welke uitgaven van huisartsen heeft u het als u het over «structurele 
overschrijdingen» heeft? Kunt u die uitgaven specificeren? 

Vraag 3
In hoeverre gaat het hier over uitgaven, die volgens de beleidsmaatregel 
«geïntegreerde eerstelijnszorg» van het ministerie van VWS nu in de eerste 
lijn moeten plaatsvinden in plaats van in de tweede lijn? 

Vraag 4
Deelt u mijn zorg dat huisartsen, als gevolg van uw bezuinigingen, zullen 
stoppen met de noodzakelijke investeringen die nodig zijn om uw beleids-
maatregel te implementeren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Zo ja, bent u dan nog steeds van mening dat uw financiële beleid bijdraagt 
aan het opzetten van een betere en goedkopere eerstelijnszorg?

1 NOS Journaal, d.d. dinsdag 27 september jl., 18 00 uur.
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